

Speaker 2017

Cherine Chalaby

Board Member, ICANN



ICANN hat Cherine Chalaby im Dezember 2010 als Vice-Chair in den Vorstand geholt. Er verfügt über viel Erfahrung auf dieser Ebene: So war er bereits in sieben verschiedenen Vorstandspositionen tätig. Cherine Chalaby hat die Französische Jesuitenschule in Kairo absolviert, studierte an der Universität von Kairo Elektrotechnik und schloss mit einem Bachelor of Science ab. Im Anschluss graduierte Cherine Chalaby mit einem Master of Science am Imperial College in London. Er spricht fließend Englisch, Französisch und Arabisch.

Cherine Chalaby has considerable board experience, having served on seven separate boards of directors. In December 2010, Cherine joined the Board of Directors of the Internet Corporation for Assigned Names and Numbers (ICANN). He is currently the vice chair and was selected by the Nominating Committee to serve on the Board for a third term that will expire at the Annual General Meeting 2019. He attended the French Jesuits School of Cairo, holds a BSc in Electrical Engineering from Cairo University and an MSc in Computing Sciences from the Imperial College of London. He is fluent in English, French and Arabic.

Das Forum von
DENIC, nic.at und SWITCH

... **Domain**
pulse